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Verslag van de ledenvergadering VEN op woensdag 7 april 2021 – aanvang 10.30 uur  

- Middels een ZOOM conference meeting 
 

Aanwezig: 
Paul Philipsen, Pyrofoor Amsterdam  
Kees van de Beek, Penningmeester 
Wijnand Wagenvoort, Pyroworks 
Gert van Roekel, Xena Vuurwerk 
Elwin van den Berg, Vulcan Europe 
Maarten Heukels, Impuls specials FX 
Ron de Koster, de Koster Pyrotechnische Evenementen 
Rick Wiessenhaan, - Special Effects Wiessenhaan  
René Groenendaal, Grooney Pyro Effects, vice voorzitter 
Jasper & Cecile Borsboom- Fuego Fireworks 
Jolanda Pen – Dream Fireworks 
Tim Sinkeldam, Backstage Productions 

Afwezig: 
Aad van Westen, lid van verdienste / per abuis niet uitgenodigd 
Niek Gersen, Nationaal Opera en Ballet 
Raimond Meester, Master Pyrotech 
Kees Jansse, Brandersstad Vuurwerk 
John Wagenvoort, Wagenvoort Vuurwerk 
Bob Langras, DFP 

 
 

1. Opening / welkom 
Wijnand fungeert als host en heet een ieder welkom in deze nieuwe vorm. 
Mede dankzij veel extra inspanningen van Jasper en Cecile Borsboom zijn er grote stappen gemaakt met het 
opnieuw leven in blazen van onze vereniging. 
We gaan er voor om een levendige club te vormen en hebben daarbij de instemming en hulp van een ieder 
nodig, om zo de algemeen belangen voor onze bedrijven te kunnen behartigen. 

 
2. Mededelingen en vaststellen agenda 

Voorzitter Paul vertolkt een kleine terugblik naar 2020 > een zwaar jaar < en spreekt de wens uit dat 2021 weer 
wat beter gaat worden, ondanks dat we nog midden in de Covid problemen zitten. 
In het kader van 2021 valt er nog geen enkele voorspelling te doen. Vooral ook het persoonlijke welzijn is van 
groot belang. Laten we hopen dat in het najaar weer een groot aantal evenementen gaan plaatsvinden. 

o Vooral ook de inspanning van de Alliantie van Evenementenbouwers heeft een zeer positief aandeel als 
het gaat om field labs en voorbereidende werkzaamheden. Zij bewerken een heel breed terrein; het is 
niet specifiek voor “vuurwerk”. Goed dat we als branchevereniging hierbij zijn aangesloten en dat we als 
groep worden gehoord.  
 

- De agenda voor deze meeting wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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3. Jaarrekeningen / financiën 

De jaarrekeningen 2019 en 2020 zijn van tevoren via de mail- ter inzage -  gedeeld. 
Ook 2019 is hierbij gevoegd omdat in het afgelopen geen vergadering werd belegd. 
Het is vooral geschiedschrijving, aangezien en nagenoeg geen activiteiten plaats vonden. 
Momenteel hebben we 25K in kas; de begroting voor 2021 bestaat vooral uit een aantal stelposten omdat we 
geen enkel idee hebben hoe het jaar verder zal verlopen. 

o In de oktober vergadering zal de kascommissie de geijkte boekencontrole kunnen uitvoeren, zo hopen 
we, mits de Covid omstandigheden dat toelaten. 

o In oktober kunnen we dan tevens bekijken wat de contributie voor 2021 zal moeten zijn, afhankelijke 
van de verdere ontwikkelingen. Tot dan kunnen we ons bedruipen met het huidige banksaldo. 

 
 

4. * Bestuurssamenstelling 
-gelet op de toekomstplannen willen we graag gaan voor 5 bestuursleden, zoals binnen de statuten is verwoord. 
* Paul en René zijn aftredend en hebben zich her-verkiesbaar gesteld. 
* De termijn van Wijnand loopt op 15 april 2024 af; dus hij blijft nog even. 
* Kees is aftredend en heeft aangegeven gezien zijn leeftijd met pensioengedachten rond te lopen. 
- hij is evenwel bereid de huidige ambtelijke werkzaamheden van het stafbureau (secretariaat/financ.  
  administratie, etc.) voorlopig als ondersteuning van het bestuur nog even te willen uitvoeren. Dit wordt door de 
  vergadering akkoord bevonden. 
 
 De volgende personen hebben zich verkiesbaar gesteld: 

o Paul Philipsen – her verkiesbaar 
o René Groenendaal – her verkiesbaar 
o Ron de Koster (ooit oprichter van de VEN) 
o Jasper Borsboom 
o Cecile Borsboom 
o Maarten Heukels 

- De kandidaten stellen zich nog even voor aan de groep. 
- Via een mooie Poll (door Wijnand samengesteld) kan men (één persoon per bedrijf) een keuze maken. 
- De uitkomst wordt in % weergegeven / het CSV bestandje wordt door Wijnand opgeslagen ter archivering. 

Uitslag van de hoogste vier > en dus automatisch gekozen 
1. Paul Philipsen 82% 
2. Ron de Koster 100% 
3. Cecile Borsboom 91% 
4. Maarten Heukels 64% 
5. Samen met Wijnand Wagenvoort dus een 5 koppig bestuur. 
Wij wensen hen (en ons) veel succes en wijsheid voor de toekomst. 
De uitvoerende taken worden tijdens een bestuursvergadering onder elkaar verdeeld. 
 

 Werkgroepen (vele handen maken licht werk) 
Teneinde alle aanwezige kennis binnen de leden goed te benutten wordt voorgesteld om een aantal 
werkgroepen samen te stellen. Daarbij valt te denken aan “mediastrategie /  vergroening /  T1/T2 document /  
Opleidingen / veiligheidsafstanden professioneel vuurwerk / etc. etc.  

- John Wagenvoort heeft zich al bereid verklaart daarin in te willen participeren. 
- Een oproep aan elke lid: “denk er een over na hoe jij je nuttig kunt maken” – schroom niet om “mee te denken” 

ter ondersteuning van het bestuur en het algemeen belangen ons allen! Vele handen maken licht werk. 
 

5. Nieuwe uitstraling / nieuwe website 
Zoals reeds gezien is er binnen de groep “vrienden van de VEN” door Jasper een nieuw modern logo ontwikkelt. 
Tevens is de eerste opzet gemaakt voor een nieuwe website anno 2021.  
Het tabje “Kennisbank” is alleen door de VEN leden te benaderen; hierin staan kant en klare documenten en 
wetenswaardigheden die alle leden kunnen gebruiken. De inlogcodes zijn gisteren per mail aan u verstrekt. 
Via de link naar de werkversie wordt een voorbeeld getoond: https://vuurwerkbranche.vps10.dhost.nl/ 

 Een ieder wordt verzocht het nieuwe logo in zijn/haar uitingen te gaan gebruiken. Kees zal dit 
logo per mail delen. 

https://vuurwerkbranche.vps10.dhost.nl/
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Nieuwsbrief: 
Er zijn ondertussen twee nieuwsbrieven nieuwe stijl verspreid. 
Het blijft een uitdaging om de nieuwsbrief met actuele en interessante gegevens te vullen; Paul roept een ieder  
op om content die daarvoor geschikt is, aan te leveren via het secretariaat. Samen kunnen we er iets moois van  
maken. 
 

6. Nieuws vanuit LWVC (voorheen IPO) 
Na een forse onderbreking is het contact met LWVC en de VEN weer herstelt; we zijn weer in speaking terms. 
Er is desondanks toch een rimpel in de vijver gekomen door een misverstand in communicatie over een reactie 
van de VEN op een door derden (Maik de Graaf) ingesteld WOB verzoek. 
De tekst binnen onze zienswijze is opnieuw aangepast en de brief werd gisteravond opnieuw met de VEN en 
vuurwerk coördinatoren gedeeld. Hiermee is de rimpel weer opgelost. 
 

 WOB verzoek 
Maik van de Graaf heeft namens zijn Opleidingscentrum een WOB verzoek ingediend, waarin een aantal 
gegevens worden gevraagd welke concurrentiegevoelig kunnen zijn ( zoals schietlijsten, plattegronden, etc.). 
We zijn niet content met het aanleveren van die gegevens. Vandaar dat wij als VEN met een brief onze “visie” 
hebben aangeleverd bij LWVC. 
Er is in een onderhoud van Paul en Wijnand met Maik van de Graaf naar achtergronden en verdere 
toelichting gevraagd. Maik heeft toegezegd een uitleg op papier te zetten voor onze vereniging. 
o Het verzoek ligt nog steeds bij de provincies / Friesland-Zeeland en Limburg hebben gereageerd bij een 

paar leden. 
o We moeten zeker als VEN op de hoogte blijven van alle inhoud; een mogelijkheid van een WOB verzoek 

op een WOB verzoek behoort tot onze gereedschapskist. Schietlijsten openbaar maken blijft volgens 
onze visie “ontoelaatbaar”, is bedrijfsgevoelige informatie. 

o Achtergrond: Maik vindt de exameneisen zoals momenteel opgesteld, niet akkoord. Voorbeeld: 
momenteel wordt 10% van de tijd aan een werkplan gedoceerd – echter dit plan wordt niet meer 
aangeleverd bij een aanvraag (betreft een Arbo eis). 
Wij hebben hem doorverwezen naar CvD – Kiwa; van de overheid krijgt hij geen antwoord (Anneke 
Raap). Zodoende wil hij een “eigen examen” maken met de opzet dat zijn licentie wordt ingetrokken. 
Op die wijze kan hij een rechtszaak aanspannen.  
 

 Het is goed om te weten welke provincie gegevens vraagt bij onze leden. 
Jasper zal een mapje aanmaken in Dropbox waar onze leden kunnen melden wie er heeft 
gevraagd en welke gegevens. 
PS: dan dient er nog een link te worden gemaakt? 
 
 

7. Advisering en juridische kennis 
Ruim voor de berichtgeving over het ingediende WOB verzoek is er contact geweest met Maik van de Graaf. 
Hij is van huis uit jurist (naast opleidingsinstituut) en is goed ingeburgerd in vuurwerkzaken. 
Hierbij is overeengekomen dat hij tegen een uurtarief van € 75,00 excl. btw onze vereniging met juridische 
adviezen kan bijstaan.  
Zeker voor externe documenten (bijvoorbeeld T1/T2 document) is het van belang dat we strak en bondig, op de 
juiste toon en met de exacte gegevens werken.  
De VEN gegevens blijven veilig; in de onderhandse overeenkomst is een geheimhouding vastgelegd. 
 

8. Opleiding – herexamens – certificering 
We kennen inmiddels drie erkende opleiders binnen NL. 
a. VCM  > overgenomen door VTA Nederland BV 
b. OIVP - van Dream Fireworks 
c. SNOP- van Maik van de Graaf 

- De keuze voor één van de opleiders is geheel vrij; de VEN geeft geen advies hierin – de bedrijven beslissen zelf. 
- Alle opleiders hebben een “speciale prijs” samengesteld voor VEN leden. 

Indien in de toekomst zich een bedrijf ontpopt die er bijzonder bovenuit steekt, kunnen we altijd nog een 
voorkeur uitspreken.  
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CvD – Commissie van Deskundigen 
De branche wordt inclusief stemrecht vertegenwoordigd door: 
Ron de Koster  namens de VEN 
Jos Fransen  namens de VEN / afdeling PSE 
Gerard Fernandez  namens de certificaathouders 
 
Het driekoppig stemrecht geeft een prominente rol binnen de CvD; we moeten dat zeker beschermen. 
Jaap van de Kuilen is voorzitter van de commissie; plannen van de overheid liggen ter visie, waaronder vanuit 
Het ministerie van SVW > het werkplan – als Arbo eis. 
 
Voorbeeld van een actueel onderwerp: Momenteel is er discussie over de hercertificering: 
a. 3 jaarlijkse hercertificering (geen verplichte jaarlijkse bijscholing) – examinator een ambtenaar. 
b. Alternatief: 5 jaarlijkse hercertificering maar dan weer verplichte jaarlijkse bijscholing 

 
In het verleden was stemrecht verhouding verdeeld tussen branche (3 stemmen) – SVW en KIWA. 
Hierbij werd de Politie buitenspel gezet.  
Gelet op deze verhoudingen dienen dus alle zaken altijd via het kanaal van CvD te worden bewerkstelligd! 
(Zo ook het contact van Maik de Graaf, welke zich bij de CvD dient te vervoegen i.p.v. een uitgebreid WOB 
verzoek). 
 
Ron heeft de nieuwe eigenaar van VTA Nederland (VCM overgenomen) gesproken; deze heeft een goede indruk 
achtergelaten. De tijd zal het leren. 
 
KIWA vraagt veel geld aan opleiders; bedenk wel dat samenwerking kostenbesparend kan werken. Immers we 
betalen allemaal als cursist de KIWA kosten. 
 

9. Statement “Centrale Vuurwerkshows” / afstemming met derden  
De lobby van Lars Onrust heeft teweeg gebracht binnen de overheden. Op het juiste moment gebracht, een 
media die dit oprakelt en een dankbare “den Haag” die dit aanspreekt doordat men onbezorgd achterover kan 
leunen met dit soort berichten. 
 
Zo het lijkt komt dit uit een “samenwerking” van Lars Onrust welke opleidingen wil verzorgen i.s.m. Maik van de 
Graaf. Er wordt nergens uitleg gegeven over de wijze waarop en het gevaar van ondeskundige clubjes. 

- Ook de vervolgstappen (n.a.v. uitkomst WOB zaak dient dor Maik via de CvD te worden gespeeld; hij dient zelf 
contact op te nemen met de commissie!) 

 
Het is nuttig en noodzaak om als VEN een “statement” te doen uitgaan hoe wij als professionals hierin staan. 

- Centrale shows op grote schaal als door Lars genoemd zijn onuitvoerbaar. Afkeur uitspreken. 
- Centrale shows passen niet binnen het huidige vuurwerkbesluit; er dient altijd een erkend bedrijf de 

eindverantwoording te dragen! 
- Incidenteel (grote steden) mogelijk, maar zeker niet landelijk. 
- Een verbod op consumentenvuurwerk dient er niette komen. 
- De huidige eisen voor shows zijn te zwaar voor amateurclubjes. Onvoldoende geschoolde groepen. 
- Conclusie: de VEN staat niet positief tegenover de door Lars Onrust benoemde shows. 

 

  Lars is op kantoor bij Dream Fireworks geweest voor overleg. Daar werd verkondigt dat hij samen met Gert van 
Roekel opleidingen gaat verzorgen (gesteund via Maik?); Gert ontkracht deze uitspraak! 
Gert steunt de VEN mening: shows altijd uitte voeren onder verantwoording van een professioneel bedrijf met 
kennis en ervaring. We zullen de verdere ontwikkelingen nauwlettend volgen. 
 

  LWVC standpunt in Centrale shows: 
Zij zijn geen voorstander van centrale shows; mede vanwege handhaving. Anneke Raap heeftaangegeven ook 
niet voor te zijn, ook zij beroept zich op bestaande regelgeving. 
De kern is dat er geen verantwoordelijke formatie is, welke zeker ook niet aan alle assurantie eisen zal en kan 
voldoen. 
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   Media strategie 
Lars kwam op het juiste ogenblik met zijn plannen naar buiten en genoot veel media aandacht. 
De politiek maakt daar graag gebruik van. 
 
Jolanda Pen kent o.a. Leontien Smit; een bijzonder goed aangeschreven mediabureau. 
Door gebruik te maken van haar kennis en inzet is het mogelijk om effectief uitingen te ventileren die ook breed 
worden opgepakt. 
Mooie opdracht voor een werkgroep “Mediastrategie”! 
 

10. Praathuis – informatiebijeenkomsten 
Voorheen kenden we een jaarlijkse bijscholingsverplichting wat vaak in een praatsessie werd gegoten. 
Ron is geen voorstander; waarschuwt voor ongewenste gevolgen als een verplichting binnen opleidingen. 
Daarnaast heeft Ron als examinator slechte ervaringen met het niveau van one gemiddelde cursisten. 
 

- Het is niet de bedoeling dat we iets gaan koppelen aan een verplichte opleiding! 
- Het is een puur VEN initiatief om weer eens van elkaar te leren. 
- Bijvoorbeeld een prominente grootheid uitnodigen voor een presentatie. 
- Al met al een goed idee om verder uit te werken. 

 
11. Ledenvergaderingen 

Voorgesteld wordt om twee keer per jaar een ledenvergadering te beleggen. 
Om onnodige reistijden te voorkomen kan dit zo veel mogelijk in een ZOOM vorm. 
a. Voorjaar: conform de statuten; reguliere zaken 
b. Najaar: resultaten werkgroepen, diverse actuele zaken 

 
12. Kascommissie 

De laatste keer is de controle uitgevoerd door Wijnand en Bob Langras. 
Wijnand is tot het bestuur toegetreden; advies om geen bestuurslid in de commissie te laten deelnemen. 
Immers het bestuur is mede uitvoerder van financiële begrotingen etc. 
 

o Bob Langras maakt formeel nog deel uit van deze commissie 
o Dus een aanvulling nodig: Gert van Roekel is bereid deze tak op zich te nemen 

-zodra er fysieke mogelijkheden zijn zal een moment daarvoor worden gepland. 
 

13. Rondvraag 
 

Ron  spreekt zijn tevredenheid uit over onze verbintenis met de Alliantie van Evenementenbouwers. 
Hierdoor hebben meer (indirecte) contacten met diverse ministeries. LWVC heeft namelijk geen 
contacten met ministerie SVW. Goed om als branche aan te sluiten! 
-Tevens dank voor de grote inzet in de afgelopen tijd door Jasper en Cecile tijdens de opstart fase van de 
“nieuwe VEN”. 
 

Jasper beaamt de positieve draai in het algemeen. Er gebeurt nu immers wat binnen de branche. Werk aan de  
  winkel! 
 
Paul  verzoek: graag melden aan het secretariaat > afwijzingen van ontbrandingsvergunningen alsmede de 

reden waarom er geen toestemming werd verleend. We kunnen hier allen van leren, door de ervaringen 
te delen. 

 
Jolanda benadrukt nog eens het belang van persuitingen op het juiste moment en de juiste wijze. 
 Vanuit de BPN kent Elwin Leontien Smit ook; niet goedkoop, maar goed! 
 Mooie opdracht voor de werkgroep “mediastrategie” om af te stemmen met de BPN en Vuurwerkcheck, 

zodat er één gezamenlijk, gedegen statement wordt geventileerd. Jolanda zal hierover contact houden 
met o.a. Ruud van der Broeke die namens de BPN met dat bureau samenwerkt. 

 
14. Afsluiting  - Paul spreekt het vertrouwen in de toekomst uit. Iedereen bedankt voor de positieve inzet en het  

                     Meedenken. De uitnodiging voor de najaarsvergadering volgt t.z.t. 
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To do list 
 

Taakverdeling bestuurstaken (aansluitend KvK wijzigen) Bestuur Maand april 

Aanmelden voor werkgroep deelname Een ieder Maand april 

Ideeen website vanuit leden naar secretariaat en afwerking van de site Wijnand / Jasper Komende 
twee weken 

Content nieuwsbrief (interessante berichten) aanleveren secretariaat Alle leden Permanent 

Ontwikkelingen WOB verzoek opvolgen Bestuur/werkgroep Permanent 

Statement Central vuurwerkshows Werkgroep Maand april 

T1/T2 document Werkgroep Maand april 

Mediastrategie Werkgroep/Jolanda Maand april 

Kascommissie controle 2019/2020 Bob/Gert/Kees Zodra het kan 

Logo naar leden en nieuwe stijl gaan gebruiken Kees > alle leden z.s.m. 

Afwijzingen ontbranding toestemmingen, incl. reden van afkeur Allen naar 
secretariaat 

Permanent 

Uitwerken - Organisatie Praathuis ideeen Bestuur Zomer 2021 

   

 


